
Referat af ordinært bestyrelsesmøde den 18. august 2020 

Kassereren kunne oplyse, at kontoens saldo indtil videre har en betryggende størrelse, men på 
datoen lå ca. 5.000 kr. under den tilsvarende pr. 1.1. De øjeblikkelige lejemål for resten af året 
andrager desuden et firecifret beløb mindre end de tilsvarende udgifter og peger dermed frem 
mod yderligere regnskabsunderskud. Rækken af Coronarelaterede aflyste lejemål har kun delvist 
kunne kompenseres af nye i de ramte perioder. Derved har udlejningsfrekvensen i dette 
usædvanlige år indtil nu, trods ikke genudlejede perioder efter aflysninger, været relativt 
tilfredsstillende. Vi vil dog på mødet i november drøfte muligheden for at ansøge kommunens 
udvalg for Børn & Kultur om kompenserende støtte. 

Vi har ansøgt Slots- og Kulturstyrelsens om et støttebeløb fra ”sommerpakken”  til afholdelse af to 
livestreamede huskoncerter. Det bevilgede beløb andrager knapt halvdelen af det ansøgte. Vi vil 
derfor se på situationen med henblik på mulige tilpasninger af projektet samt evt. yderligere 
støtteansøgninger. 

Under det traditionelt vidtfavnende punkt Evt. var flere forhold på bordet.  
• Husets printer er ude af drift og tjekkes med henblik på livgivende tiltag eller udskiftning.  
• Husets møblement og indretning gennemgås med kompetente kvindeøjne og vil munde ud 

i et oplæg med prisoverslag. Hensigten er at opnå en fornyet og yderligere indbydende 
indretning. 

• Forslag vedr. nærværende tiltag med bestyrelsesreferater udlagt på hjemmeside og 
Facebookprofil fik en positiv modtagelse. 

• På det kommende møde vil vi drøfte dels den ovenfor nævnte evt. støtteansøgning til Fanø 
Kommune og dels udarbejdelse af et regelsæt vedr. aflyste lejemål. 


